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Šta mislite o tome što JKP “Starčevac“ više neće biti starčevački?  

  Početkom naredne godine, prestaće da postoji naše komunalno preduzeće koje je na usluzi
Starčevcima čitavih 20 godina. Šta Starčevci misle o tome?    

  Dragan Đurin:
  - Ja sam baš zaposlen u JKP- u ovde kod nas. Smatram da neće doći do neke velike promene
kod funkcionisanja i rada našeg JKP- a. Smatram da će svi radnici ostati ovde, jer imamo dosta
posla, radi se i na groblju, na Trgu, na svim ulicama sela zapravo treba da se čisti i održava.
Možda dobijemo i nove radnike, to ćemo videti.
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